



## 质量管理体系认证证书

### 兹证明

昶和纤维（绍兴）有限公司

注册地址：杭州湾上虞经济技术开发区

邮编：312365

经营地址：浙江省绍兴市上虞区杭州湾上虞经济技术开发区纬五东路8号

邮编：312369

### 符合管理体系标准

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

认证范围：锦纶胚布、涤纶胚布的染整

证书号：23524QZ0020R0M

统一社会信用代码：913306007303010321

首次获证日期：2024-02-05

本证书发证日期：2024-02-05

注册到期：2027-02-04

签发：



扫描此二维码查询认证证书信息和认证证书状态，同时可在本司网站 [www.zoiso.cn](http://www.zoiso.cn) 及国家认证认可监督管理委员会网站 [cx.cnca.cn](http://cx.cnca.cn) 查询，在规定的有效期内与监督审核结论通知书同时使用。

杭州中奥质量认证有限公司

地址：浙江省杭州市西湖区三墩镇西园路9号 A425 室



## QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Chang-ho Fibre (Shaoxing) Corporation

**Registered Address:** The Economic And Technological Development Zones of Hangzhou Bay

P.C 312365

**Business Address:** No. 8, Weiwu East Rd., Shangyu Industry Area, Shangyu, Zhejiang, China

P.C 312369

**Have been found to conform to the management system standard**

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

**The Certification scope:**

The Dyeing And Finishing of Nylon And Polyester Fabrics

Certification No: 23524QZ0020R0M

Unified social credit code: 913306007303010321

First certification date: 2024-02-05

Certificate issuance date: 2024-02-05

Expiry date: 2027-02-04

The issuance:

A handwritten signature in black ink, appearing to be '刘斌' (Liu Bin).



Scan the two-dimension code query the information of certification certificate and certification status, query the certification agent's web site [www.zoiso.cn](http://www.zoiso.cn) and national certification [cx.cnca.cn](http://cx.cnca.cn) and accreditation conclusion notice at the same time use

Hangzhou Chinao Quality Certification Co., Ltd.

Room A425, No. 9, Xiyuan Road, Sandun Town, Xihu District, Hangzhou City, Zhejiang Province